
Köpings Flygklubb 

 
Medlemsmöte 2018-04-25 

 
Närvarande:  Tommy Erixon, Mats Bergius, Veli-Matti Sorvari, Martin Hyensjö, Henric Liljeström, Ola Lindblad, 

Göran Karlsson, Gudrun Furubäck, Patrik Cavallini, Martin Lindström, Rolf Hollsten, Gytis Gaurilcikas, 

Jaroslaw Ivaskevic, Robin Halldin, Jonathan Thörn, Bengt Palmestål, Peter von Panajott, Mika Puurunen, 

Björn Eltvik, Jana Villem, Richard Eriksson, Kjell Åke Brorsson, Rune Andersson, Ingrid Hollsten,  

Hans Spritt, Tina Johnson, Jimmy Norrman, Rebecka H Ståhl, Pippi Sandström, Steve Holm, 

Lars Gustafsson, Samuel Widarsson, Meriwan Norai. 

 

 §1. Tommy Erixon hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

 §2. Protokoll från senaste medlemsmötet 

  Detta var det första medlemsmötet sedan många år tillbaka. Inget protokoll förelåg. 

       

 §3. Senaste styrelsemötesprotokoll 

  Föredrogs. Inga särskilda frågor kring det.  

 

 §4. Ekonomi vid senaste månadsskifte 

 Den 31/3 hade vi: 

Kassa 
Bank* 

Medlems- 
lån 

Flygkonto 
plussaldo 

Obetalda 
flygningar 

Present- 
kort 

Nyckel- 
depos. Övrigt¹ 

Summa 
"Likviditet" 

Räkningar 
på gång 

Bränsle- 
oljelager 

556 522  0  -276 223  10 771  -11 700  -11 150  -71 461  196 759 kr 10 618  79 066  
*) Inklusive motorfond på 245 363 kr. 1) Förbättringar VUB 35000 kr och 27215 till KSAK. 

 

Tidigare beslut att flytta pengar till motorfonden genomföres snarast. 71865 kr från 2016 och 103 768 kr från 2017, 

tillsammans 175 633 kr. Motorfonden blir då 420 996 kr. 

  

Flygplansresultat den 31/3: 

Flygplan SE-KFY SE-VIN SE-VUB SE-VKE Totalt Flygpris- 
rabatter 

Summa* 

Timmar 11,3 115,2 31,1 87,06 244,7 

Resultat 4 301 15 361 -12 711 6 856 13 807 87 759 101 566 kr 
 *) Inklusive motoravskrivningar enligt bilaga 1. 

  

Resultat till och med den 31/3 är  +158 138 kr. 

 

§5. Flygplanen, behov och önskemål 

  Vid bokning är det bra att ange resmål och om det finns lediga platser i flygplanet. 

  Kom ihåg att avboka om du inte kan flyga! 

  

 Förhandling om anslutning till det statliga systemet för landningskort pågår. Det är vårt flygfält som ska 

upptas i systemet och då får de flygplan som är baserade på ESVQ möjlighet att lösa landningskort. 

 Kan dröja ända fram till årsskiftet innan anslutning är möjlig. Frågan tas upp i flygplatsföreningen. 

 

Särskilda kurser för utrustning GPS etc bör/kan ordnas vid jämna mellanrum. 

 

Sätt att använda klubbens Skydemon vid resor efterlyses. T ex klubbplatta eller att få låna inloggningen. 

 

Klubbkartor i flygplanen? Försvinner snabbt därför har vi slutat köpa nya. 

 

Ny teorikurs beräknas starta i närtid. Schema finns! Kursen startar den 3/5. 

Starta en ”DTO”-flygskola? Regelverket är uppskjutet men vi kollar på det. 

 

§6. Anläggningen, flygfältet, stugan och hangarerna. 

Skaffa larm till hangarerna? IR-sensor också. Börja med att stänga och låsa. 

Förbättringar av stuga och hangarer diskuterades. Många olika idéer dryftades. 

Boka in en arbetsdag! 

  



 §7. Planerade aktiviteter, flygningar, utflykter, möten, mm. 

  Flyin på ESVQ den 5/5. Reklam finns på hemsidan, FB mm. 

Onsdagsflygningarna startar på onsdag den 25/4 och beräknas pågå till den 3/10. 

Mariehamnsresa i slutet av maj. 

Flygfesten i Dala Järna i början av augusti. 

 

 §8. Idéer att jobba med till nästa möte. 

Vi håller kvartalsvisa medlemsmöten! Nästa möte blir då i slutet av augusti eller i början av september. 

Kallelse sänds ut via myweblog. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

…………………………..  …………………………… 

 Tommy Erixon   Mats Bergius  

Ordförande   Sekreterare  

 


